
Aanvullende technische vragen PvdA  De Vliet 
 
Vraag 
Op vraag 6E over Sportpark de Vliet krijg ik het antwoord dat twee hockeyvelden op deze locatie zou 
passen. Zou het dan ook ruimtelijk inpasbaar zijn om tennisvereniging Roomburg hier te plaatsen?  
 
Antwoord: 
In het inpassingsonderzoek De Vliet is een mogelijke verplaatsing van tennis Roomburg naar De Vliet 
niet meegenomen. Uitgaande van de normen voor tennisvelden en bijbehorende parkeernormen lijken 
de twee voetbalvelden op het westelijk deel van De Vliet voldoende voor inpassing van een 
tennisaccommodatie. Indien gewenst kan een dergelijke optie als scenario kunnen meegenomen in 
het haalbaarheidsonderzoek van Roomburg en omgeving. 
 
 
 
 


